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Številka: 03200-17/2011-28 

Datum:   2. 11. 2011    

 

ZAPISNIK 

 

 

10. seje Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ponedeljek, 24. oktobra 2011. 

 

Seja je potekala v Veliki sejni dvorani Mestne občine Ljubljana, Magistrat, Mestni trg 1, 

Ljubljana. 

 

Sejo sta vodila ţupan Mestne občine Ljubljana Zoran JANKOVIĆ in podţupan Janko 

MÖDERNDORFER. 

  

Na seji so bili navzoči člani in članice Mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki): 

 

Bojan ALBREHT, Bruna ANTAUER, izr. prof. dr. Milena Mileva BLAŢIĆ, Marko BOKAL, dr. 

Marta BON, Breda BREZOVAR PAPEŢ, Mirko BRNIČ JAGER, mag. Nives CESAR, Aleš ČERIN, 

Jadranka DAKIĆ, Tjaša FICKO, Bogomir GORENŠEK, Gregor ISTENIČ, Roman JAKIČ, Miha 

JAZBINŠEK, Aleš KARDELJ, Mojca KAVTIČNIK – OCVIRK, Maša KOCIPER, Iztok KORDIŠ, 

prof. Janez KOŢELJ, Anton KRANJC, Mojca KUCLER DOLINAR, mag. Anţe LOGAR, Boris 

MAKOTER, Dragutin MATE, Mitja MERŠOL, Uroš MINODRAŠ, Janko MÖDERNDORFER, Pavla 

MUREKAR, mag. Tomaţ OGRIN, Marija Dunja PIŠKUR KOSMAČ, Sašo RINK, Eva STRMLJAN 

KRESLIN, Marko ŠIŠKA, Mojca ŠKRINJAR, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, Marjeta VESEL 

VALENTINČIČ, Peter VILFAN, Marjan Jernej VIRANT, Jelka ŢEKAR in Julijana ŢIBERT. 

 

Seje se niso udeleţili svetniki Zofija MAZEJ KUKOVIČ, prof. dr. Slavko ZIHERL, prof. dr. Ţiga 

TURK in prof. dr. Gregor TOMC. 

 

Seja se je pričela ob 15.40 uri ob navzočnosti 30 svetnikov. 

 

S sklicem seje so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 10. seje Mestnega sveta Mestne občine 

Ljubljana: 

 

1. Vprašanja in pobude svetnikov ter odgovori na vprašanja in pobude 

2. Poročilo ţupana 

3. Kadrovske zadeve 

4. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2011  

5. Poročilo o opravljenem nadzoru razpolaganja s premoţenjem MOL, namenskosti in 

smotrnosti porabe proračunskih sredstev in finančnega poslovanja uporabnikov 

proračunskih sredstev v letu 2010 

6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju 

Mestne uprave Mestne občine Ljubljana 

7. Dopolnjeni osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 256 Stara Šiška – 

del in 29 Celovška cesta (Dravlje – Center) – del  

8. Osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in načinu izvajanja  

       mestnih linijskih prevozov potnikov 
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9. Predstavitev varnostnih razmer na območju Mestne občine Ljubljana v obdobju 2005 - 2010 

10. Predlog Letnega programa športa v Mestni občini Ljubljana za leto 2012 

11. Predlogi sklepov o dopolnitvi sklepov o ustanovitvi javnih vzgojno-izobraţevalnih zavodov 

Vrtca dr. France Prešeren, Vrtca Viški vrtci in Vrtca Zelena Jama  

 
Ker o dnevnem redu ni razpravljal nihče je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 
 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog dnevnega reda 10. seje mestnega sveta.  

 

Navzočih je bilo 27 svetnikov. 

Za je glasovalo 29 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1. 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV TER ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN 

POBUDE 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli po sklicu seje.  

 

Pisno vprašanje z zahtevo za ustno predstavitev je poslala svetnica Mojca ŠKRINJAR (glede strategije 

o razvoju vzgoje in izobraţevanja). 

 

Vprašanja in pobude so poslali: 

- svetnik prof. dr. Slavko ZIHERL (glede postavitve parkomatov); 

- svetnik mag. Anţe LOGAR (glede taksijev in komunalnega prispevka); 

- svetnica Mojca ŠKRINJAR (glede števila otrok v vrtcih in fotoateljeja Potrč); 

- Svetniški klub N.Si glede:  

  1. komunalnega prispevka pri izgradnji Športnega centra Stoţice;  

  2. ukrepov glede smradu v Zalogu; 

  3. poligona varne voţnje; 

  4. odvodnjavanja pri prenovi Dolenjske ceste 

- svetnik Marko ŠIŠKA (o mednarodni vaji glede potresa). 

 

Odgovore na vprašanja z 9. seje mestnega sveta so prejeli vsi svetniki, odgovor na vprašanje z 10. 

seje pa je prejel prof. dr. Slavko Ziherl (glede parkomatov).  

 

Besedo za ustno postavitev vprašanja je ţupan dal svetnici Mojci ŠKRINJAR.   

 

Na vprašanje svetnice je odgovorila Olga GLASER, vodja Odseka za izobraţevanje.  

 

 

AD 2. 

 

POROČILO ŢUPANA 

 

Ţupan je predstavil poročilo. 

 

 

 

 



3 

 

AD 3. 

 

KADROVSKE ZADEVE 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli po sklicu seje. 

 

Aleš ČERIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je podal uvodno 

obrazloţitev. 

 

 

1. PREDLOG SKLEPA O PRENEHANJU MANDATA IN IMENOVANJU NADOMESTNEGA 

PREDSTAVNIKA MESTNE OBČINE LJUBLJANA V SVET OSNOVNE ŠOLE NOVE 

FUŢINE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

Avgustu GOLOBU preneha mandat člana Sveta Osnovne šole Nove Fuţine. 

  

II. 

V  Svet Osnovne šole Nove Fuţine se za predstavnika Mestne občine Ljubljana imenuje: 

 

Miroslav KUPLJENIK. 

 

Mandat imenovanega je vezan na mandat sveta šole.  

  

 

Navzočnost je priglasilo 33 svetnikov. 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

2. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNICE MESTNE OBČINE 

LJUBLJANA V SVET GIMNAZIJE BEŢIGRAD 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

                                                                         I. 

V Svet Gimnazije Beţigrad se imenuje: 

 

Avguština ZUPANČIČ. 

 

                                                                         II. 

Mandat imenovane traja štiri leta. 

 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 29 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

3. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV NADZORNEGA SVETA JAVNO 

PODJETJE LJUBLJANSKA PARKIRIŠČA IN TRŢNICE, D.O.O. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

V Nadzorni svet Javno podjetje Ljubljanska parkirišča in trţnice, d.o.o. se imenujeta: 

 

Mojca KAVTIČNIK OCVIRK in Julijana ŢIBERT. 

 

 

 

II. 

Mandat imenovanih traja štiri leta.  

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 26 svetnikov. Proti sta glasovala 2 svetnika. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

4. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV NADZORNEGA SVETA ŢALE JAVNO 

PODJETJE, D.O.O. 

 

Razpravljala je svetnica Mojca ŠKRINJAR. 

 

Po končani razpravi je dal ţupan na glasovanje naslednji 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

V Nadzorni svet Ţale Javno podjetje, d.o.o. se imenujeta: 

 

Maša KOCIPER in Jelka ŢEKAR. 

 

 

II. 

Mandat imenovanih traja štiri leta.  

 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 26 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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5. PREDLOG SKLEPA O PREDLOGU ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA V SVET JAVNEGA ZAVODA CENTER SODOBNIH PLESNIH 

UMETNOSTI 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestna občina Ljubljana predlaga, da se v Svet javnega zavoda Center sodobnih plesnih 

umetnosti  imenuje: 

 

Vanda STRAKA VRHOVNIK. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

6. PREDLOG MNENJA H KANDIDATURI ZA RAVNATELJICO OSNOVNE ŠOLE 

BIČEVJE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Miriam STANONIK se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne šole Bičevje. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 21 svetnikov. Proti sta glasovala 2 svetnika. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

7. PREDLOG MNENJA H KANDIDATURI ZA RAVNATELJICO OSNOVNE ŠOLE 

FRANCETA BEVKA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Barbari KAMPJUT se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne šole Franceta 

Bevka. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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8. PREDLOG MNENJA H KANDIDATURI ZA RAVNATELJICO OSNOVNE ŠOLE 

SOSTRO 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mojci PAJNIČ KIRN se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne šole Sostro. 

 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

9. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU DIREKTORICE JAVNEGA ZAVODA 

LJUBLJANSKI GRAD 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

Za direktorico javnega zavoda Ljubljanski grad se imenuje: 

 

Mateja AVBELJ VALENTAN. 

 

II. 

Mandat imenovane traja pet let. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

  AD 4. 

 

PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA 

LETO 2011 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje, po sklicu pa še amandma Svetniškega kluba N.Si, predlog 

Četrtne skupnosti Golovec, primerjavo realizacije 2010 in januar – september 2011, amandma ţupana 

in poročila naslednjih odborov in komisije Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana: 

 

- Odbora za lokalno samoupravo, 

- Odbora za kulturo in raziskovalno dejavnost, 

- Odbora za gospodarske dejavnosti, turizem in kmetijstvo, 

- Odbora za stanovanjsko politiko, 

- Odbora za varstvo okolja, 

- Odbora za zaščito, reševanje in civilno obrambo, 

- Odbora za zdravstvo in socialno varstvo, 
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- Odbora za gospodarske javne sluţbe in promet, 

- Odbora za gospodarjenje z nepremičninami,  

- Odbora za finance in  

- Statutarno pravne komisije, v skladu s katerim se o amandmaju Svetniškega kluba N.Si ni  

razpravljalo in ni glasovalo, ker je bil amandma neizvršljiv. 

 

Poročilo Odbora za predšolsko vzgojo in izobraţevanje ni bilo posredovano, ker je prispelo prepozno. 

 

Urša OTONIČAR, načelnica Oddelka za finance in računovodstvo, je podala uvodno obrazloţitev.  

 

Jadranka DAKIĆ, predsednica Odbora za finance, je podala stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER  je podala stališče komisije. 

 

O rebalansu proračuna sta razpravljala svetnika Anton KRANJC in mag. Anţe LOGAR.  

 

Svetnik mag. Anţe LOGAR je podal postopkovni predlog sklepa, da se obravnava in odločanje o 

rebalansu preloţi na eno od naslednjih sej. 

 

Ţupan je dal na glasovanje 

 

POSTOPKOVNI PREDLOG SKLEPA svetnika mag. Anţeta LOGARJA: 

 

Obravnava in odločanje o rebalansu se preloţi na eno od naslednjih sej. 

 

Navzočnost je priglasilo 32 svetnikov. 

Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti je glasovalo 22 svetnikov. 

 

Postopkovni predlog sklepa ni bil sprejet. 

 

Razpravljali so še prof. dr. Metka TEKAVČIČ, Meta VESEL VALENTINČIČ, Mojca KUCLER 

DOLINAR, Mojca ŠKRINJAR,  Miha JAZBINŠEK, Roman JAKIČ, mag. Tomaţ OGRIN in Mirko 

BRNIČ JAGER ter ţupan. 

 

Po končani razpravi o aktu o celoti je ţupan odprl razpravo o vloţenem amandmaju. 

 

I. 

 

O proračunskem uporabniku 4. 4 ODDELEK ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN PROMET 

h kateremu je ţupan vloţil amandma, ni razpravljal nihče, zato je ţupan dal na glasovanje: 

 

AMANDMA ţupana: 

 

V NRP občine za leto 2011 se pri proračunskem uporabniku 4.4. Oddelek za gospodarske 

dejavnosti in promet uvrsti nov NRP 446 z nazivom »Rekonstrukcije JR na območju Celovške 

ceste od kriţišča z Litostrojsko ulico do Celovške ceste na območju Selanovega trga«. Skupna 

vrednost projekta je 414.121 EUR. Od tega znaša udeleţba MOL 299.087 EUR, in sicer v letu 

2011 9.960 EUR ter v letu 2012  289.127 EUR, sofinanciranje Republike Slovenije znaša največ v 

višini 15% deleţa od polovice upravičenih stroškov projekta, kar predvidoma predstavlja 17.255 

EUR za leto 2012 in sofinanciranje Evropskega kohezijskega sklada največ v 85% deleţu od 

polovice upravičenih stroškov projekta, kar predvidoma znaša 97.779 EUR za  leto 2012.    

 

V finančnem načrtu proračunskega uporabnika 4.4. Oddelek za gospodarske dejavnosti in 

promet za leto 2011,  
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- se zagotovijo, na proračunski postavki 045136 Urejanje javne razsvetljave, podkonto 

420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, NRP 446 Rekonstrukcije JR na 

območju Celovške ceste od kriţišča z Litostrojsko ulico do Celovške ceste na območju 

Selanovega trga, sredstva v višini 9.960 EUR,  

- sredstva se zagotovijo v okviru iste proračunske postavke 045136, iz podkonta 420500 

Investicijsko vzdrţevanje in izboljšave, iz NRP 345 Urejanje javne razsvetljave na 

območju MOL. 

 

Skladno s tem amandmajem se uskladijo tudi ostali deli proračuna in obrazloţitve. 

 

Navzočnost je priglasilo 36 svetnikov. 

Za je glasovalo 27 svetnikov. Proti so glasovali 3 svetniki. 

 

Amandma je bil sprejet. 

 

Nato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne 

občine Ljubljana za leto 2011, skupaj s sprejetim amandmajem. 

 

Navzočnost se ni spremenila (36 svetnikov). 

Za je glasovalo 29 svetnikov. Proti je glasovalo 9 svetnikov. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ob 17.23 uri je vodenje seje prevzel podţupan Janko MÖDERNDORFER. 

 

Svetnica Mojca KUCLER DOLINAR je podala postopkovni predlog sklepa, da se obravnava in 

odločanje o poročilu Nadzornega odbora MOL preloţi na prvo naslednjo sejo, ko bo navzoč ţupan 

MOL. 

 

Podţupan je dal na glasovanje 

 

POSTOPKOVNI PREDLOG SKLEPA svetnice Mojce KUCLER DOLINAR: 

 

Obravnava in odločanje o poročilu Nadzornega odbora MOL se preloţi na prvo naslednjo sejo, 

ko bo navzoč ţupan MOL. 

 

Navzočnost je priglasilo 36 svetnikov. 

Za je glasovalo 11 svetnikov. Proti je glasovalo 26 svetnikov. 

 

Postopkovni predlog sklepa ni bil sprejet. 
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AD 5. 

 

POROČILO O OPRAVLJENEM NADZORU RAZPOLAGANJA S PREMOŢENJEM MOL, 

NAMENSKOSTI IN SMOTRNOSTI PORABE PRORAČUNSKIH SREDSTEV IN 

FINANČNEGA POSLOVANJA UPORABNIKOV PRORAČUNSKIH SREDSTEV V LETU 

2010 

 

 

Gradivo so svetniki prejeli po sklicu seje. Po sklicu seje so prejeli tudi poročilo pristojnega Odbora za 

finance in amandma Svetniškega kluba N.Si. 

 

Svetnik Miha JAZBINŠEK je podal postopkovni predlog sklepa, da je podţupan dolţan replicirat na 

vsako razpravo svetnika. 

 

Podţupan je pojasnil, da postopkovni predlog ni v skladu s poslovnikom Mesnega sveta Mestne 

občine Ljubljana. 

 

Franc SLAK, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Ljubljana, je podal uvodno obrazloţitev.  

 

Jadranka DAKIĆ, predsednica Odbora za finance, je podala stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali sta svetnika mag. Tomaţ OGRIN in mag. Anţe LOGAR. 

 

Svetnik mag. Anţe LOGAR je podal postopkovni predlog sklepa, da se poleg predlaganega sklepa 

sprejme studi sklep, ki ga je podal eden od nadzornikov, in sicer, da se pozove računsko sodišče k 

pregledu poslovanja Stoţic in Sekretariata mestne uprave glede izplačil iz naslova povečanega obsega 

dela. 

 

Podţupan je pojasnil, daje rok za vloţitev sklepov potekel, ker lahko svetniki vlagajo predloge sklepov 

najkasneje 12 dni pred sejo. 

  

Nato so razpravljali svetniki: Mojca KUCLER DOLINAR, Roman JAKIČ, Miha JAZBINŠEK, prof. 

dr. Metka TEKAVČIČ, Aleš KARDELJ in Mirko BRNIČ JAGER. 

 

Po končani razpravi je odgovore na vprašanja svetnikov podal predsednik Nadzornega odbora Mestne 

občine Ljubljana Franci SLAK. 

 

Podţupan je nato odprl razpravo o vloţenem amandmaju. 

 

I. 

Ker o amandmaju Svetniškega kluba N.Si ni razpravljal nihče, je podţupan dal na glasovanje 

 

AMANDMA Svetniškega kluba N.Si: 

 

Na predstavitveni strani se k predlogu sklepa ţupana za prvim odstavkom dodata nov drugi in 

tretji odstavek, ki se glasita: 

 

»Mestni svet Mestne občine Ljubljana poziva ţupana in mestno upravo, da dosledno upošteva 

predloge in priporočila Nadzornega odbora Mestne občine Ljubljana. 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana zahteva, da Nadzorni odbor MOL po prejemu in 

obravnavi odzivnega poročila, seznani s svojimi ugotovitvami mestne svetnike.« 
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Navzočnost je priglasilo 36 svetnikov. 

Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti je glasovalo 16 svetnikov. 

 

Amandma ni bil sprejet. 

 

Nato je dal podţupan na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru 

razpolaganja s premoţenjem MOL, namenskosti in smotrnosti porabe proračunskih sredstev in 

finančnega poslovanja uporabnikov proračunskih sredstev v letu 2010. 

 

Navzočnost se ni spremenila (36 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti so glasovali 3 svetniki. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6. 

 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O ORGANIZACIJI 

IN DELOVNEM PODROČJU MESTNE UPRAVE MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega Odbora za 

lokalno samoupravo. 

 

Vasja BUTINA, direktor Mestne uprave Mestne občine Ljubljana, je podal uvodno obrazloţitev.  

  

Meta VESEL VALENTINČIČ, predsednica Odbora za lokalno samoupravo, je podala stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Ker k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju 

Mestne uprave Mestne občine Ljubljana ni bil vloţen noben amandma, je podţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočnost je priglasilo 33 svetnikov. 

Za je glasovalo 27 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7. 

 

DOPOLNJENI OSNUTEK ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU 256 STARA ŠIŠKA – DEL IN 29 CELOVŠKA CESTA (DRAVLJE – CENTER) – 

DEL 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega Odbora za 

urejanje prostora in urbanizem. 
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Alenka PAVLIN iz Oddelka za urejanje prostora je podala uvodno obrazloţitev.  

 

Prof. Janez KOŢELJ, predsednik Odbora za urejanje prostora in urbanizem, je podal stališče odbora.  

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali so svetniki: Miha JAZBINŠEK, Mojca ŠKRINJAR, mag. Tomaţ OGRIN, Gregor 

ISTENIČ in Mirko BRNIČ JAGER. 

 

Po končani razpravi je podţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme Dopolnjeni osnutek Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu 253 stanovanjska zazidava Kašelj - del in 103 Kašelj – del, 

skupaj s pripombami. 

 

Navzočnost je priglasilo 34 svetnikov. 

Za je glasovalo 35 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8. 

 

OSNUTEK ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

ORGANIZACIJI IN NAČINU IZVAJANJA 

MESTNIH LINIJSKIH PREVOZOV POTNIKOV 

 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega Odbora za 

gospodarske javne sluţbe in promet. 

 

Irena RAZPOTNIK, načelnica Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet, je podala uvodno 

obrazloţitev.  

 

Julijana ŢIBERT, predsednica Odbora za gospodarske javne sluţbe in promet, je podala stališče 

odbora.  

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali so svetniki: Gregor ISTENIČ, Miha JAZBINŠEK, mag. Anţe LOGAR in Mirko BRNIČ 

JAGER. 

 

Po končani razpravi je dal podţupan na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme Osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o organizaciji in načinu izvajanja mestnih linijskih prevozov potnikov, skupaj s 

pripombami. 

 

Navzočnost je priglasilo 36 svetnikov. 

Za je glasovalo 32 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9. 

 

PREDSTAVITEV VARNOSTNIH RAZMER NA OBMOČJU MESTNE OBČINE 

LJUBLJANA V OBDOBJU 2005 - 2010 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega Odbora za 

zaščito, reševanje in civilno obrambo. 

 

Mag. Stanislav VREČAR, direktor PU Ljubljana, je podal uvodno obrazloţitev.  

 

Iztok KORDIŠ, podpredsednik Odbora za zaščito, reševanje in civilno obrambo, je podal stališče 

odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali so svetniki: Dunja PIŠKUR KOSMAČ, mag. Tomaţ OGRIN, Miha JAZBINŠEK, Mojca 

ŠKRINJAR in Boris MAKOTER.  

 

Mag. Stanislav VREČAR, direktor PU Ljubljana, je odgovoril na vprašanja iz razprave. 

 

Nato je dal podţupan na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana se je seznanil z varnostnimi razmerami na območju 

Mestne občine Ljubljana v obdobju 2005 – 2010. 

 

Navzočnost je priglasilo 32 svetnikov. 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10. 

 

PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V MESTNI OBČINI LJUBLJANA ZA LETO 

2012 

 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega Odbora za 

šport. 

 

Marko KOLENC, načelnik Oddelka za šport, je podal uvodno obrazloţitev.  

 

Dr. Marta BON, predsednica Odbora za šport, je podala stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali so svetniki: Meta VESEL VALENTINČIČ, Marko ŠIŠKA, Miha JAZBINŠEK, Mojca 

ŠKRINJAR in mag. Tomaţ OGRIN.  

 

Marko KOLENC, načelnik Oddelka za šport, je odgovoril na vprašanja iz razprave. 
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Nato je dal podţupan na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Letnega programa športa v Mestni občini 

Ljubljana za leto 2012. 

 

Svoj glas sta obrazloţila svetnika Miha JAZBINŠEK in Meta VESEL VALENTINČIČ. 

 

Navzočnost je priglasilo 36 svetnikov. 

Za je glasovalo 30 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 11. 

 

PREDLOGI SKLEPOV O DOPOLNITVI SKLEPOV O USTANOVITVI JAVNIH VZGOJNO-

IZOBRAŢEVALNIH ZAVODOV VRTCA DR. FRANCE PREŠEREN, VRTCA VIŠKI VRTCI 

IN VRTCA ZELENA JAMA 

 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega Odbora za 

predšolsko vzgojo in izobraţevanje. 

 

Marija FABČIČ, načelnica Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraţevanje, je podala uvodno 

obrazloţitev. 

 

Eva STRMLJAN KRESLIN, predsednica Odbora za predšolsko vzgojo in izobraţevanje, je podala 

stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Ker ni nihče razpravljal je dal podţupan na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predloge sklepov o dopolnitvi sklepov o 

ustanovitvi javnih vzgojno-izobraţevalnih zavodov Vrtca dr. France Prešeren, Vrtca Viški vrtci 

in Vrtca Zelena Jama. 
 

Navzočnost je priglasilo 28 svetnikov. 

Za je glasovalo 35 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 10. seje Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana, zato je podţupan 

ob 20.00 uri sejo končal. 
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